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Začiatok rokovania:    16.30 hod.                                Ukončenie rokovania:   18.50 hod. 

 

Konané dňa: 27. 11. 2024 

 

Prítomní: 

Starosta obce:   

Bc. Dušan Štadáni 

 

Zúčastnení poslanci: 

     p. Beáta Badibangová 

Ing. Július Ilovský 

Ing. Miroslav Kubo 

    p. Ivan Melo  

PhDr. Mária Beháňová 

    Mgr. Iveta Tarabová                 

    p. Vojtech Oberta         príchod 16.50 h 

    p. Marek Hanuljak  

    p. Ján Trnovec 

Ospravedlnení:  Ing. Michal Šugár – hlavný kontrolór obce 

Zapisovateľka:  Ing. Lucia Rolková  

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Kontrola uznesení 

3. Návrh na schválenie mimoriadneho členského príspevku do OOCR Malá Fatra 

4. Schválenie dotácií od obce pre rok 2025 

5. Návrh programového rozpočtu na r.2025, 2026, 2027 

6. Rôzne  

7. Záver 

 

 K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia     

Starosta obce Strečno Bc. Dušan Štadáni privítal všetkých prítomných na 15. zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Strečne. 

Pozvánka s podkladmi rokovania bola doručená poslancom OZ, hlavnému kontrolórovi obce,  

zverejnená bola na úradnej tabuli a webovej stránke obce 3 dni pred zasadnutím obecného 

zastupiteľstva. Starosta konštatuje, že OZ je uznášania schopné. 

Starosta obce určil za zapisovateľku zápisnice p. Ing. Luciu Rolkovú. 

 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhuje poslancov : 

1. Marek Hanuljak 

2. Mgr. Iveta Tarabová 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 
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p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 1. 

 

Za členov návrhovej komisie starosta obce určuje: 

1. PhDr. Mária Beháňová 

2. Beáta Badibangová 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ uvedený návrh schválili. 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce informoval poslancov o programe 15. zasadnutia OZ a následne dal za predložený 

program hlasovať. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schválili program 15. zasadnutia OZ  
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K bodu č. 2  Kontrola uznesení  

 

• prepadnutom schodisku pri vstupe na cintorín  – oprava bola vykonaná 

• oprava rozhlasu na ul. Mládeže – úloha pretrváva 

• nebezpečná zákruta na ul. SNP – dňa 22.11.2024 sa uskutočnilo stretnutie zo zástupcami 

VUC odboru dopravy  a bola prisľúbená náprava v podobe osadenia svetelných výstražných 

značení na priechode pre chodcov a osadenia merača rýchlosti.  

 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za  

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ berú kontrolu uznesení na vedomie. 

 

K bodu č. 3 Návrh na schválenie mimoriadneho členského príspevku do OOCR Malá Fatra  

 

K uvedenému bodu bol prizvaný p. Ing. Štefan Vančík, výkonný riaditeľ OOCR Malá Fatra. 

Poslancom OZ vysvetlil, čo je hlavnou úlohou OOCR Malá Fatra, ako sa vypočítavajú členské 

príspevky za obec a aké projekty OOCR Malá Fatra v minulosti realizovala. Následne 

informoval poslancov o možnosti mimoriadneho členského vkladu obce do OOCR. Táto čiastka 

by bola spolu s ostatnými mimoriadnymi vkladmi jednotlivých členov zaradená do balíka 

žiadostí na dotáciu Ministerstva cestovného ruchu a športu SR. V minulosti takýmto spôsobom 

využili zdroje na podporu cestovného ruchu obce napr. obce Teplička nad Váhom, Terchová, 

Stráža či mesto Žilina. 

Obec má k dispozícii ako voľné zdroje čiastku 300 000 € z rezervného fondu obce. Tie by obec 

vložila ako mimoriadny členský príspevok do OOCR Malá Fatra s tým, že 10% z vloženej sumy 

ostáva Krajskej organizácii cestovného ruchu (KOCR). Zvyšná čiastka 270 000 € bude hneď po 

zaúčtovaní vrátená obci na ľubovoľné použitie.  

Mechanizmus podpory cestovného ruchu spočíva v tom, že výška poskytnutej dotácie 

z Ministerstva cestovného ruchu a športu je poskytnutá až po dvoch rokoch od mimoriadneho 

vkladu, t.j. v roku 2026 a to vo výške 90% z mimoriadneho vkladu obce, čo v našom prípade 

predstavuje čiastku 270 000 €. Poskytnuté prostriedky sú účelovo viazané na podporu 

cestovného ruchu, konkrétne v obci Strečno  na vybudovanie „Domu remesiel a tradícií“, na 

ktorý je už vypracovaná projektová dokumentácia a štúdia. Jej obsahom je návrh nadstavby, 

prístavby a stavebných úprav staršieho objektu v obci Strečno s plánovanými priestormi na 

expozíciu dobových predmetov a služby turistom. V prístavbe budú vybudované aj  verejné 

toalety pre ZŤP.  

Po rozprave dal starosta hlasovať, že poslanci OZ schvaľujú prebytok rezervného fondu na 

mimoriadny členský príspevok do OOCR Malá Fatra do výšky 300 000 €. 
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Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová – zdržala sa 

p. Marek Hanuljak - proti 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo – zdržal sa 

p. Ivan Melo - proti 

p. Vojtech Oberta – zdržal sa  

Mgr. Iveta Tarabová – zdržala sa 

p. Ján Trnovec - proti 

 

Hlasovanie: za - 2, proti - 3, zdržal sa – 4, neprítomní - 0. 

 

Poslanci OZ neschvaľujú prebytok rezervného fondu na mimoriadny členský príspevok do 

OOCR Malá Fatra do výšky 300 000 €. 

 

K bodu č. 4 Schválenie dotácií od obce pre rok 2025  

 

Obec v postavení subjektu verejnej správy má právo poskytovať z rozpočtu obce 

dotácie. Dotácia je príspevok vo finančnej forme, ktorú môže obec poskytovať na konkrétne 

úlohy a akcie vo verejnom záujme alebo v prospech rozvoja obce, na podporu všeobecne 

prospešných služieb, verejnoprospešných služieb, na podporu podnikania a zamestnanosti. 

Dotácie sa poskytujú z verejných zdrojov, nie je na ne právny nárok a sú účelovo viazané na 

konkrétnu akciu, úlohu alebo účel. Obec má prijaté VZN č. 5/2015 o podmienkach poskytovania 

dotácií z rozpočtu obce Strečno, kde je schválená metodika posúdenia žiadosti. 

 

Termín podania Žiadosti o dotáciu od obce bol 30.11.2024. O dotáciu požiadalo 11 žiadateľov. 

Žiadosti boli predložené predsedníčke finančnej komisie a jej členom,  ktorí ich spolu so 

starostom obce  prerokovali. Návrh výšky a účelu dotácie je nasledovný: 

 
 

počet 

 

žiadateľ 

požadovaná 

výška 

dotácie 

odporúčaná 

výška dotácie 

1 Klub slovenských turistov 

UHLÍK Strečno 

3 600,- eur 800,- eur 

2 Minikárový klub Strečno 300,- eur 300,- eur 

3 Volleyball Strečno 900,- eur 900,- eur 

4 OZ-Ochotnícke divadlo Strečno 1 000,- eur 1 000,- eur 

5 Slovenský zväz telesne 

postihnutých 

400,- eur 400,- eur 

6 ZO JDS Strečno 1 300,- eur 1 300,- eur 

7 Tenisový klub Strečno 1 500,- eur 1 000,- eur 

8 FC Internacionali Medvedi 

Strečno 

1 500,- eur 1 000,- eur 

9 Lyžiarský oddiel Javorina 10 000,- eur 4 500,- eur 

10 OZ Hajov 10 000,- eur 6 400,- eur 

11 FK Strečno 29 400,- eur 29 400,- eur 
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Predsedníčka finančnej komisie zdôvodnila krátenie dotácií niektorým zložkám. Členovia 

finančnej komisie prihliadali aj na počet akcií, využitie vlastných zdrojov a prínos podujatí pre 

obec. 

Finančná komisia zároveň odporúča žiadateľom o dotácie, uvádzať do žiadosti aj výšku 

vlastných prostriedkov, ktoré budú použité v konkrétnej akcii či podujatí.  

Dňa 26.11.2024 bola doručená ešte jedna žiadosť o mimoriadnu dotáciu od Minikárového klubu 

Strečno na usporiadanie medzinárodných pretekov v obci. Vzhľadom k tomu, že žiadosť bola 

doručená po termíne predkladania žiadostí, bude posunutá na finančnú komisiu, ktorá dá 

stanovisko do budúceho zasadnutia OZ. 

 

Následne dal starosta za uvedený návrh účelu a výšky dotácie od obce na r. 2025 hlasovať. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za   

Mgr. Iveta Tarabová - za  

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ schválili účel a výšku dotácie od obce na r. 2025 vo výške 47 000 €. 

 

K bodu č. 5 Návrh programového rozpočtu na r.2025, 2026, 2027  

 

Starosta obce oboznámil prítomných s návrhom programového rozpočtu obce na rok 2025, s 

výhľadom na r. 2026 a r. 2027. Okrem bežného zabezpečenie chodu obce, chodu MŠ a ZŠ sa 

počas rokovania OZ predbežne stanovili zámery obce, ich časový harmonogram a potreby 

zapojenia rezervného fondu.  

Následne dal starosta  hlasovať, že poslanci OZ schvaľujú zapojenie rezervného fondu na rok 

2025 vo výške 236 243 €.  

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za   

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ schvaľujú zapojenie rezervného fondu na rok 2025 vo výške 236 243 €.  
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Následne dal starosta hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie prerokovaný návrh 

programového rozpočtu na r. 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 po zapracovaní zmien.  

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za   

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ berú návrh programového rozpočtu na r. 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 

berú na vedomie. 

 

 

K bodu č. 6 Rôzne 

 

➢ Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

V zmysle ustanovenia § 18f ods. 1 písm. b) zákona NR SR č. 369/1990 Zb. v znení neskorších 

predpisov hlavný kontrolór obce predložil návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na 1. polrok 2025.  

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú predloženie plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 1. polrok 2025 na vedomie. 

 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za   

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ berú návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2025 na 

vedomie. 
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Pripomienky poslancov 

 

Beáta Badibangová 

Upozornila na blížiacu sa zimnú údržbu a parkovanie áut na ceste, je potrebné opätovne vyzvať 

formou oznamu do hlásnika a obecným rozhlasom majiteľov motorových vozidiel na parkovanie 

vo dvoroch. Ďalej informovala o osadení nového boxu Balíkovo (Slovak Parcel), ktorý slúži len 

na prijímanie zásielok, nie na odosielanie. 

 

Ivan Melo 

Upozornil na nevhodné parkovanie áut na ceste pri Dong Hee a na nefunkčnú baterku 

v umývacom stroji v telocvični. Starosta uviedol, že ohľadne parkovania požiadame o súčinnosť 

firmu Dong Hee. 

 

Ján Trnovec 

Informoval sa v akom stave je prerábka šatní v telocvični a poukázal na nefunkčné vypínače 

v šatniach telocvične. Riaditeľ OPS uviedol, že vypínače sú opravené a šatne by mali byť hotové 

do konca roka 2024. 

 

Mária Beháňová 

Vzniesla požiadavku na osadenie dvoch retardérov na ul. Za záhradami. Starosta osloví 

dopravného inžiniera a preverí možnosti. 

 

Miroslav Kubo 

Informoval sa o namaľovaní prechodu pre chodcov pri Jednote. Starosta uviedol, že uvedená 

požiadavka bola riešená už v minulosti a opätovne budeme kontaktovať VUC Žilina a Správu 

ciest.  

 

Marek Hanuljak 

Informoval sa o možnosti zrezania tují na cintoríne. Starosta odpovedal, že je potrebná žiadosť, 

ktorú následne posúdi Komisia pre životné prostredie. 

Informoval sa o pokládke dlažby na Majeri – starosta odpovedal, že stojisko na veľkokapacitné 

kontajneri. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za   

Mgr. Iveta Tarabová - za  

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa – 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ berú pripomienky poslancov na vedomie. 
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Pripomienky občanov 

 

Prieložný Peter 

Informoval sa o možnosti osvetlenia prechodu pre chodcov pri Dong Hee. Starosta odpovedal, 

že cesta nie je v majetku obce ale požiadame o súčinnosť firmu Dong Hee. 

 

Bod č.7: Záver – ukončenie 

Zapisovateľka prečítala uznesenia poslancov a starosta obce sa poďakoval poslancom OZ za 

účasť na 15. zasadnutí OZ. 

 

Zapísala:  

Ing. Lucia Rolková    ...........................................                                                                                       

 

Dňa: 27.11.2024 

Zápisnicu overili: 1............................................ 

      2............................................. 


